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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2020/21:3180 Omprov av högskoleprovet

På utbildningsutskottets möte den 1 juni 2021 informerade Eino Örnfeldt, 
generaldirektör för Universitets- och högskolerådet, om vårens senaste 
högskoleprov. Detta högskoleprov genomfördes 8 maj 2021. Den information 
som utbildningsutskottet fick var att det har fått göras fler omprov än tidigare 
på grund av provvakters handhavandefel. 

Högskoleprovet är en viktig chans för många elever i Sverige, då det är en 
chans att kunna konkurrera vid urval till utbildningar på högskola och 
universitet. 

Det är problematiskt att antalet omprov ökar då det är av vikt att 
högskoleproven genomförs korrekt vid provtillfället. Jag blev därför oroad över 
den information som framfördes av generaldirektören för Universitets- och 
högskolerådet. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans: 

 

Vad avser statsrådet att göra för att undvika att detta problem ökar? 

………………………………………

Marie-Louise Hänel Sandström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-10
Besvaras senast
2021-06-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


